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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 

Proces – Verbal 
încheiat în data de   29 noiembrie 2012    în  

şedinţa ordinară a  Consiliului Judeţean Timiş 
 

 

 
 Domnul Preşedinte Titu Bojin  

Doamnelor şi domnilor, 
Înainte de a trece la dezbaterea punctelor înscrise pe ordinea de, aş vrea să vă 

informez că ieri a avut loc o întâlnire cu ocazia sărbătoririi a 15 ani de la constituirea 
DKMT-ului. Îmi pare rău că nu aţi participat şi dumneavoastră. Cu siguranţă am scăpat 
din vedere faptul că trebuie să va invităm, însă trebuie să ştiţi că a fost o întâlnire 
deosebit de frumoasă, interesantă şi cred  că împreună trebuie să hotărâm, în şedinţele 
de plen viitoare,  cu urgenţă maximă, relansarea activităţii din DKMT.  

Au fost realizate câteva proiecte deosebite şi acestea mai pot fi realizate şi în 
continuare, având în vedere că Serbia este în pregătirea procesului de preaderare  există 
fonduri pe care noi ştim cum se pot accesa şi atrage, iar alături de ei, pe proiecte  -  
programe transfrontaliere se poate face lucruri frumoase.  

De asemenea, la întâlnire au participat cei doi preşedinţi ai consiliilor judeţene din 
judeţele Csongrad şi Bács-Kiskun din Ungaria, precum şi secretarul Voievodinei. Cu alte 
cuvinte a fost o întâlnire deosebită, de suflet şi merită să urmăriţi măcar relatările din 
presă cu privire la acest eveniment.  
 Totodată, aveţi pe masă, în faţa dumneavoastră o carte pe care am dorit să o 
achiziţionăm în mod deosebit, cu atât mai mult cu cât am sprijinit apariţia ei pe piaţă. 
Cartea „Poli nu piere, va trăi mereu” este o carte de suflet pentru ce a fost şi ceea ce a 
însemnat Poli pentru noi şi merită să o răsfoiţi, măcar aşa puţin în campania electorală.  
 „Poli va trăi mereu” este speranţa şi dorinţa noastră pentru că am aprobat 
împreună  proiecte care să sprijine această echipă şi Poli să trăiască mereu în oraşul 
nostru şi în sufletele noastre.  
 Toate celelalte cărţi pe care le-aţi primit, fie au fost editate cu sprijinul consiliului 
judeţean, fie ne-au fost aduse şi noi le-am distribuit către dumneavoastră.  

Am rugămintea ca după 10 decembrie să discutăm despre activităţi administrative. 
Acum mulţi dintre dumneavoastră sunt ocupaţi cu activităţi politice, sunteţi în campanie 
electorală şi vă doresc tuturor succes la alegeri. Îmi doresc să avem în judeţul nostru o 
campanie electorală liniştită, fapt ce s-a şi întâmplat până acum, cu o singură excepţie  
care s-a întâmplat într-un singur colegiu, căruia nu-i voi aminti numele aici, vom discuta 
după ce se închide campania electorală.  

Ţin să vă informez că sâmbătă dimineaţa este organizată o paradă militară  în 
Timişoara. Aceasta este considerată a doua ca mărime după Bucureşti datorită numărului 
mare de participanţi din partea unităţilor Ministerului Administraţiei şi Internelor şi cele ale 
Ministerului Apărării Naţionale.  Din acest motiv, vă invit pe toţi cei prezenţi astăzi în 
această sală,  să participaţi la parada militară  care va avea loc sâmbătă la ora 10,00.  

Alte probleme generale nu am, deocamdată, să vă comunic. Am doar rugămintea 
ca după data de 10 decembrie, când pentru unii se închid, iar pentru alţii se deschid răni, 
să încercăm împreună să ducem la bun sfârşit toate activităţile care vor avea loc în 
perioada sărbătorilor de iarnă, inclusiv activităţile organizate cu ocazia omagierii Zilelor 
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Revoluţiei din 1989.  Sigur aţi văzut că s-au dat două zile libere şi sper că acest lucru vă 
convine tuturor şi nu veţi interpreta altfel decât că ele au fost date pentru a avea timp să 
ne pregătim.   

Ştiţi, de asemene, că am aprobat data trecută un buget pentru activităţile din 
Agenda Culturală. Sper să fie suficient pentru a putea desfăşura toate evenimentele 
înscrise în agendă.  Rog pe domnul director executiv Răzvan Hrenoschi să verifice din 
nou acest lucru.  

În continuare, declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă 
anunţ că sunt prezenţi un număr de 31  consilieri judeţeni din 36 consilieri judeţeni în 
funcţie. Lipsesc domnii Borha Liviu, Pau Radu Adrian, Martinescu Marius, Lelescu Tiberiu 
şi Popescu Marin.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 317/23.11.2012 şi a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă  prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei  
1) -  Întrebări, interpelări. 
2) - Proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării unor sume din fondul de rezervă 

bugetară. 
3) -  Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea „Agendei principalelor 

manifestări cultural-artistice şi sportive”.  
4) - Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii CJT nr. 86/2012. 
5) - Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Judeţului Timiş în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară 
Apă-Canal Timiş.  

6) - Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă cu titlu gratuit a unui teren către 
Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Timişoara. 

7) - Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei - Act Adiţional la contractul de 
concesiune nr. 1388/2000. 

8) - Proiect de hotărâre privind aprobarea realizării unui studiu de prefezabilitate şi 
fundamentare în vederea demarării unui proiect public - privat pentru imobilul din 
domeniul public al judeţului Timiş situat în municipiul Lugoj, str. Banatului, nr. 8A.  

9) -  Proiect de hotărâre privind acceptarea unei oferte de donaţie. 

10) -  Proiect de hotărâre pentru completarea Normativului privind dotarea cu 
autovehicule şi consumul lunar de carburanţi. 

11) -  Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă cu titlu gratuit a unui spaţiu din 
Bastionul „Theresia” Timişoara către Asociaţia Numismatică a Banatului Timişan.  

12) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de traseu pentru 
efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate speciale unor 
operatori de transport rutier. 

13) -  Proiect de hotărâre privind reorganizarea Direcţiei Generale de Asistenţă Socială 
şi Protecţia Copilului Timiş.  

14) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a funcţiilor publice al 
aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Timiş pe anul 2013. 

15) - Raport informativ privind situaţia spaţiilor din Bastionul „Theresia” Timişoara. 
16) - Raport informativ privind situaţia din PITT cu referire la litigiile judeţului Timiş cu 

societăţile comerciale, cât şi alte probleme identificate în legătură cu societăţi 
le din PITT. 

17) - Diverse. 
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Dacă sunt observaţii cu privire la ordinea de zi? Dacă nu, supun la vot ordinea de 
zi prezentată.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi  cu 32 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzăreanu 
Aurel,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, 
Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran 
Sorin Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian 

 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 

aprobării procesul  - verbal al şedinţei ordinare din  30 octombrie 2012  şi procesul – 
verbal al şedinţei extraordinare din data de 09 noiembrie 2012.     

Dacă sunt discuţii cu privire la cele două procese – verbale? Dacă nu,  supun la vot 
cele două procese verbale, respectiv procesul  - verbal al şedinţei ordinare din  30 
octombrie 2012  şi procesul – verbal al şedinţei extraordinare din data de 09 noiembrie 
2012. 

Consiliul judeţean Timiş a aprobat cele două procese verbale cu  30 voturi „pentru” 
din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzăreanu Aurel,  
Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, 
Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian, 1 (unu) vot 
„împotrivă” din partea domnului Daviţoiu  Ion. 
 
 
 Punctul nr. 1 – Întrebări, interpelări. 

 
 Domnul Preşedinte Titu Bojin  

Dacă sunt întrebări sau interpelări? 
 
 Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
 Acţiunea prezentată cu privire la DKMT a fost foarte frumoasă, dar să ştiţi că de 
această dată, din păcate, nu am fost anunţaţi.  Spun acest lucru, ca reprezentant al unei 
organizaţii de sindicat care se ocupă de 15 ani de acţiuni frumoase şi, sincer, ne-am fi 
bucurat să participăm la acea întâlnire dacă am fi fost anunţaţi.  
 Aş vrea, acum că sunteţi dumneavoastră preşedinte şi înţelegeţi mai bine acest 
fenomen, să cuplăm aceste acţiuni.  
 
 Domnul Preşedinte Titu Bojin 
 Îmi pare rău şi mi-am cerut scuze în numele meu şi al colegilor că nu am fost atent 
şi am omis să facem invitaţiile. Le mulţumesc colegelor care s-au ocupat, dar recunosc că 
a fost o scăpare.  
 
 Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
 Aş vrea să aduc în atenţia dumneavoastră o situaţie foarte importantă. Este vorba 
despre situaţia întâlnită la Maşloc unde este o clădire nou construită, iar eu am nimerit 
exact în momentul când grădiniţa era evacuată, copii din grădiniţă erau daţi afară.  
 Nu ştiu care este situaţia reală de acolo, însă vă rog, dacă cineva cunoaşte să 
pregătească o situaţie informativă. Inclusiv primarul din localitate dădea din umeri 
spunând că nu cunoaşte situaţia.  
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 Domnul Preşedinte Titu Bojin 
 Observaţia dumneavoastră este corectă şi vreau să vă informez că s-a făcut deja 
plata. Ministerul Învăţământului, respectiv doamna Ministru Ecaterina Andronescu, a 
alocat suma necesară, respectiv 750 mii lei, rămânând diferenţa de sumă pentru taxele 
necesare care se vor plăti de către inspectorat.  
 Deci, pentru lucrarea de la Maşloc a fost alocată suma necesară. Grădiniţa este în 
siguranţă, însă vom face verificările necesare pentru a ne asigura că totul este în regulă.  
  

 
Punctul nr. 2 - Proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării unor sume 

din fondul de rezervă bugetară. 
 

 Domnul Preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică. În cadrul Comisiei pentru 

administraţie publică s-a solicitat o documentaţie privind zona calamitată de ape, 
documentaţie care există la Direcţia pentru Administrarea Drumurilor şi Podurilor 
Judeţene Timiş.  

Dacă sunt discuţii?  
 
Domnul consilier judeţean Diaconu Adrian 
Solicitarea nu se retrage, însă am primit documentaţia şi informaţiile minime 

necesare.  Prin urmare, nu avem motiv să ne opunem acestui proiect de hotărâre.  
Vreau doar să primim documentele din timp pentru a nu mai exista astfel de 

discuţii.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, aveţi dreptate. Rog colegii să aibă în vedere acest aspect şi să fie mai atenţi 

cu prezentarea materialelor în comisii din timp.   Comisiile să primească documentele, 
motivaţiile, argumentele, pentru a putea lua deciziile necesare în cunoştinţă de cauză.  

Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă  nu, supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela,  Daviţoiu Ion, Diaconu 
Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzăreanu Aurel,  Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, 
Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin Szatmari 
Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian, un vot împotrivă din 
partea domnului Cociobea Sorin şi o abţinere din partea domnului Cutu Dorin. 
 

 
Punctul nr. 3 - Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea 

„Agendei principalelor manifestări cultural-artistice şi sportive”. 
 

 Domnul Preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi 

sport şi Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi externă.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
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Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Supuran Sorin Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, 
Zanfir Florian 

 
 
Punctul nr. 4 - Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii CJT nr. 

86/2012. 
 

 Domnul Preşedinte Titu Bojin  
În cadrul Comisiei pentru cultură, învăţământ, tineret şi sport  şi în Comisia pentru 

relaţii şi cooperare internă şi externă s-a propus diminuarea sumei alocate cu titlul de 
cotizaţie către ACS Poli  Timişoara cu 10.000 lei şi alocarea către echipa de fotbal feminin 
CFR.  

În urma discuţiilor  avute în cadrul ultimei întâlniri, am hotărât de comun acord să 
fim, în principiu, de acord cu atribuirea acestei sume, însă fără să modificăm bugetul ci 
suma să fie alocată, fie în luna decembrie, în condiţiile în care ne permit, fie să prindem o 
sumă mai mare pentru perioada 2013, astfel încât, să putem sprijini şi echipa de fotbal 
feminin.  

Sper că şi Comisia de cultură, învăţământ, tineret şi sport este de acord cu 
propunerea noastră.  

Dacă mai sunt alte  discuţii? 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 29 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin, 
Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzăreanu Aurel,  Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, 
Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin Szatmari Ioan-Ştefan, 
Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian, un vot împotrivă din partea 
doamnei Crăciunescu Gabriela şi o abţinere din partea domnului Costa Cosmin.  
 

 
Punctul nr. 5 - Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Judeţului Timiş în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare 
Intercomunitară Apă-Canal Timiş.  

 
 Domnul Preşedinte Titu Bojin  

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia economică şi 
Comisia pentru administraţie publică.  

Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Supuran Sorin Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, 
Zanfir Florian şi o abţinere din partea domnului Mihoc Marcel.  
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Punctul nr. 6 - Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă cu titlu gratuit a 
unui teren către Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Timişoara. 

 
 Domnul Preşedinte Titu Bojin  

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru sănătate şi protecţie socială, 
Comisia economică şi Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi 
protecţia mediului.  

Dacă sunt discuţii?  
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Supuran Sorin Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, 
Zanfir Florian 

 
 
Punctul nr. 7 - Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei - Act Adiţional 

la contractul de concesiune nr. 1388/2000. 
 

 Domnul Preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism. Comisia economică nu  a 

avizat proiectul, motiv pentru care rog preşedintele comisiei să prezinte poziţia Comisiei.  
 
Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe 
În Comisia economică nu s-a avizat favorabil proiectul de hotărâre, iar motivaţia 

votului a fost faptul că tot ceea ce nu este interzis prin caietul de sarcini sau prin contractul 
încheiat cu societatea respectivă este permis, iar în urma discuţiilor avute cu domnul 
Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş am înţeles că această societate a avut un 
alt model de contract înaintea începerii lucrărilor de reabilitare a Bastionului, în care  au 
fost mai multe clauze restrictive.  

Prin urmare, solicitarea  societăţii comerciale făcută de această dată este ceva ce 
nu a fost până acum în contractul lor, iar ca să poată să-şi continue activitatea aşa cum îi 
este permis, noi am considerat că este bine să-i acordăm această facilitate, putând în 
acest fel să-şi desfăşoare activitatea în Bastion pe perioada de 3 ani şi 5 luni cât mai au  
drept să deţină acest spaţiu, urmare a sentinţei judecătoreşti prin care li s-a permis să 
revină în spaţiul avut înainte de începerea reabilitărilor la Bastion.  

Având în vedere aceste lucruri, ne retragem amendamentul şi suntem de acord cu 
propunerea chiriaşului.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Dacă sunt discuţii?  
Supun la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu,  
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Supuran Sorin Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir 
Florian şi o abţinere din partea domnului Stancu Traian.  
 

 
Punctul nr. 8 - Proiect de hotărâre privind aprobarea realizării unui studiu de 

prefezabilitate şi fundamentare în vederea demarării unui proiect public - privat 
pentru imobilul din domeniul public al judeţului Timiş situat în municipiul Lugoj, 
str. Banatului, nr. 8A.  

 
 Domnul Preşedinte Titu Bojin  

În cadrul Comisiei economice s-a propus trecerea imobilului din domeniul public al 
judeţului Timiş în domeniul public al municipiului Lugoj, neavizându-se actualul proiect, iar 
în Comisia de urbanism s-a propus ca imobilul să fie utilizat exclusiv pentru activităţi 
social  - culturale.  

Având în vedere că în urma discuţiilor purtate la ultima întâlnire care a avut loc 
înainte de începerea şedinţei de plen s-a hotărât de comun acord ca proiectul să rămână 
în forma sa iniţială, iar spaţiul de la Lugoj să rămână la consiliul judeţean şi în acelaşi timp 
să se facă un studiu de fezabilitate pentru a putea avea o decizie asupra spaţiului 
respectiv.  

Aş vrea să fiţi de acord astăzi cu acest proiect urmând să rămână la latitudinea 
noastră să agreăm  sau nu ideile care apar în urma studiului de fezabilitate.  

Dacă sunt alte  discuţii? 
 

 Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
 Raportul prezentat în Comisia economică  a fost cu două solicitări, una din partea 
Primăriei municipiului Lugoj şi alta din partea Legământul Harului.  Deci, au fost interesate 
de acest spaţiu o instituţie publică şi o persoană juridică.   
 După şedinţă, am fost asaltaţi, la consiliul judeţean, cu mai multe solicitări şi având 
în vedere că sunt deja cinci solicitări cred că cel mai bine este să se facă studiul de 
prefezabilitate  pentru ca acest bun care se află în patrimoniul consiliului judeţean să 
primească o destinaţie cât mai favorabilă atât consiliului judeţean cât şi celui care va 
beneficia de acest activ din patrimoniul nostru.  
 Prin urmare, propun ca acest amendament să fie retras şi să rămână valabil 
realizarea studiului de fezabilitate, iar după acesta să ne pronunţăm asupra variantei care 
este cea mai avantajoasă consiliului judeţean.  

 
Domnul Preşedinte Titu Bojin 
Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu,  
Supuran Sorin Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir 
Florian şi o abţinere din partea domnului Stancu Traian.  

 
 
Punctul nr. 9 - Proiect de hotărâre privind acceptarea unei oferte de donaţie. 

 Domnul Preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism şi Comisia economică.  
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Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Supuran Sorin Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, 
Zanfir Florian. 
 

 
Punctul nr. 10 - Proiect de hotărâre pentru completarea Normativului privind 

dotarea cu autovehicule şi consumul lunar de carburanţi. 

Domnul Preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică, iar în 

cadrul Comisiei economice s-a ajuns la balotaj cu ocazia avizării. Decizia finală aparţine 
plenului consiliului judeţean.  

Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
La Comisia economică s-a ajuns la balotaj pentru că s-a pus întrebarea dacă este 

oportună sau nu alocarea cotei de motorină pentru un autovehicul care se află în situaţia 
de a fi evaluat cu privire la consumul de combustibil atunci când va funcţiona.  

Aceasta a fost discuţia noastră şi motivul pentru care chiar şi eu am votat 
împotrivă.  Consider că este bine să se atribuie această cotă doar după ce se face 
expertiza tehnică şi înscrierea în circulaţie a autovehiculului. Atunci vom şti ce cantitate 
de motorină consumă şi vom putea aloca cota de carburanţi necesară.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Aş vrea să înţelegeţi că alocarea cotei nu înseamnă neapărat şi consumul. Acum 

este necesară alocarea unei cote de combustibil pentru ceea ce aţi spus şi 
dumneavoastră, respectiv expertiză tehnică, înscrierea în circulaţie, verificările la registrul 
auto.  Sunt convins că toate maşinile care au o cotă de combustibil aprobată aceasta nu 
este consumată dacă nu este neapărat nevoie.  

Aprobarea cotei înseamnă, de fapt, înscrierea maşinii în inventarul de mijloace de 
transport, cu alocarea cotei respective care nu este obligatoriu să se şi consume dacă nu 
este nevoie.  

Din aceste motive, rugămintea mea este să fiţi de acord cu acest proiect de 
hotărâre. În caz contrar suntem puşi în situaţia să nu putem merge cu ea să-i facem 
înscrierea şi verificările necesare.  Este vorba de maşina mare venită către consiliul 
judeţean prin donaţie.  

Dacă mai sunt şi alte discuţii?  Dacă nu supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 27 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă,  Cocean Liviu,  Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gavriliţă 
Bianca, Juravle Petru, Lăzăreanu Aurel,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile 
Marian Constantin, Zanfir Florian, 3 voturi „împotrivă” din partea domnilor Bologa 
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Gheorghe, Cociobea Sorin, Cutu Dorin şi 2 abţineri din partea domnului Bitea Nicolae şi a 
doamnei Gaita Oana.  
 

 
Punctul nr. 11 - Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă cu titlu gratuit a 

unui spaţiu din Bastionul „Theresia” Timişoara către Asociaţia Numismatică a 
Banatului Timişan.  

 
 Domnul Preşedinte Titu Bojin  

Proiectul nu a fost avizat de către comisiile în care a fost analizat, respectiv 
economică, de urbanism şi administraţie.  

Înainte de a da cuvântul preşedinţilor celor trei comisii să-şi  prezinte poziţia 
adoptată faţă de proiectul de hotărâre, vreau să vă spun că Asociaţia Numismatică a fost 
în Bastion. Noi aveam obligaţia de a face contractul în continuare, aşa cum am făcut şi 
pentru celelalte firme despre care am discutat anterior. Nu este o asociaţie care să aibă 
profit, nu obţine venituri.  Ştiţi că am fost de acord să acordăm spaţiu cu titlu gratuit şi 
altor asociaţii care se regăsesc acolo.   

Am ţinut să fac aceste observaţi pentru că am considerat că nu toţi colegii mei 
cunosc această situaţie şi de aceea au avizat negativ proiectul de hotărâre în comisiile 
respective.  

În continuare dau cuvântul preşedinţilor celor trei comisii să-şi expună  punctul de 
vedere cu privire la amendamentul făcut.  

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc  - preşedinte Comisia de urbanism 
Domnule preşedinte, stimaţi colegi pot să vă spun că după ce am analizat mai 

profund situaţia prezentată  am decis să ne retragem amendamentul. Vreau, totuşi, să vă 
fac o rugăminte.  Dacă vă amintiţi în mandatul trecut am dat un spaţiu – fosta cofetărie  
Cafe de Paris la Societatea Timişoara şi am menţionat că în acel spaţiu să nu se facă 
acţiuni politice  Acelaşi lucru îl precizez şi acum, fără ca acesta să fie un amendament. 
Nu vreau să fac politică dar câteodată  Bastionul face obiectul unor discuţii politice în 
cadrul acestuia şi rog, pe viitor, cel puţin până la alegeri, să nu se mai facă acolo acţiuni 
politice.  

Cu această precizare, vă pot spune că îmi retrag amendamentul şi sunt de acord 
să dăm acel spaţiu cu titlu gratuit.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa – preşedinte Comisia 

economică 
Comisia economică îşi retrage amendamentul ca urmare a deciziei Comisiei de 

urbanism prin care şi aceasta şi-a retras amendamentul.  Noi, cei din Comisia economică 
nu vedem nici un efect economic asupra bugetului  având în vedere că nu încasăm şi nu 
plătim nimic.  Dacă Comisia de urbanism consideră că proiectul poate fi aprobat atunci şi 
noi suntem de acord cu aprobarea proiectului de hotărâre.  

 
Domnul consilier judeţean Diaconu Adrian – preşedintele Comisie de 

administraţie publică 
Domnule preşedinte,  devine laitmotivul zilei de astăzi faptul că, „dacă am fi 

cunoscut astfel de aspecte aceste discuţii nu ar fi avut loc.”  De aceea, rugămintea mea 
este ca pe viitor să se pună la dispoziţia Comisiei toate documentele în baza cărora 
putem lua decizii în cunoştinţă de cauză.   

În Comisia noastră discuţia a fost următoarea:  noi nu am ştiut că dânşii au avut un 
contract anterior şi urma să fie obligaţia noastră morală să prelungim acest contract.  În 
acest context am spus dacă primul venit este primul servit? Pentru că pot fi numeroase 



 10

organizaţii non profit care solicită aceste spaţii.  A doua discuţie a fost dacă ei pot ocupa 
70 m.p sau poate că era nevoie de mai puţin sau mai mult. În plus, nu sunt de acord cu 
ceea ce a spus colegul Gheorghe Bologa – preşedintele Comisiei economice – cum că 
noi nu am câştigat şi nu am pierdut nimic.  

Nu am nici o problemă şi colegii mei vor fi de acord cu aprobarea acestui proiect, 
dar vrem ca pe viitor să ni se aducă toate argumentele pentru a putea decide în 
cunoştinţă de cauză.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, am făcut această observaţie la primul punct şi repet rugămintea către 

preşedinţii comisiilor de specialitate, către referenţii de comisii şi către colegii din aparatul 
tehnic care participă la comisie să insiste să primească toate informaţiile necesare înainte 
de a se lua deciziile pentru a evita astfel de discuţii.  Aţi văzut că au existat astăzi 3 – 4 
proiecte pe care le-am aprobat după discuţiile amiabile din plen.  Rog toţi colegii să fie 
mai activi şi să insiste, astfel încât să nu mai apară astfel de situaţii.  

 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Noi în Comisia de administraţie nu am avut un amendament. A fost o rugăminte pe 

care doresc să o menţin şi solicit să ne întâlnim cu reprezentanţii societăţii. Prin urmare îi 
invit să participe la şedinţele de comisiei.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă  mai sunt şi alte discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzăreanu 
Aurel,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, 
Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran 
Sorin Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi o 
abţinere din partea domnului Cocean Liviu. 
 

 
Punctul nr. 12 - Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de 

traseu pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate 
speciale unor operatori de transport rutier. 

 
 Domnul Preşedinte Titu Bojin  

Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de urbanism şi Comisia pentru 
administraţie publică.  

Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran 
Sorin Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi un 
vot împotrivă din partea domnului Rus Alain.  
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Punctul nr. 13 - Proiect de hotărâre privind reorganizarea Direcţiei Generale 
de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Timiş.  

 
 Domnul Preşedinte Titu Bojin  

Proiectul a fost avizat în prealabil de Ministerul Muncii şi Agenţia Naţională a 
Funcţionarilor Publici, iar apoi a primit aviz favorabil din partea Comisiei pentru sănătate 
şi protecţie socială, Comisiei pentru administraţie publică şi Comisiei economice.  

Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Supuran Sorin Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, 
Zanfir Florian. 
 

 
Punctul nr. 14 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a 

funcţiilor publice al aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Timiş pe anul 
2013. 
  
 Domnul Preşedinte Titu Bojin  

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru 
administraţie publică.  

Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Supuran Sorin Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, 
Zanfir Florian.  
 

 
Punctul nr. 15 - Raport informativ privind situaţia spaţiilor din Bastionul 

„Theresia” Timişoara. 
 

 Domnul Preşedinte Titu Bojin  
Raportul a fost prezentat în toate comisiile de specialitate, potrivit celor stabilite în 

şedinţa ordinară anterioară a consiliului judeţean.  
Dacă sunt discuţii?  Dacă nu, trecem la următorul punct înscris pe ordinea de zi.  
 
 
Punctul nr. 16 - Raport informativ privind situaţia din PITT cu referire la 

litigiile judeţului Timiş cu societăţile comerciale, cât şi alte probleme identificate în 
legătură cu societăţile din PITT. 
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 Domnul Preşedinte Titu Bojin  
Raportul a fost prezentat în toate comisiile de specialitate,  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Domnule preşedinte, noi cu toţii ştim că administratorul PITT este altcineva. Din 

câte ne-am dat seama raportul informativ a fost întocmit şi prezentat tuturor comisiilor de 
specialitate de către Serviciul juridic şi contencios al Consiliului Judeţean Timiş.  

Solicitarea şi dorinţa mea a fost ca acest raport să fie întocmit şi prezentat de către 
administratorul PITT.   

Sunt mulţumit că s-a făcut acest raport dar sunt nemulţumit că nu s-a făcut de 
administratorul PITT. De aceea, solicit, din nou, ca administratorul PITT sa vină şi să ne 
prezinte care este situaţia de fapt a acestui parc.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, observaţia dumneavoastră este corectă şi rog administratorul PITT să prezinte 

în toate comisiile de specialitate raportul întocmit deja, din câte am înţeles.  Şedinţele 
comisiilor vor începe imediat după data de 10 decembrie şi raportul poate fi prezentat 
atunci.   

Aş avea rugăminte către dumneavoastră să vă gândiţi foarte bine ce înseamnă 
Parcul Industrial Tehnologic şi să vedem ce vom face cu acesta începând de anul viitor.  

 
Domnul consilier judeţean  Marcel Mihoc 
Şi eu doream să fac aceeaşi menţiune.  În general Comisia de urbanism este 

sfidată de conducerea parcului. Probabil că nu suntem o comisie aşa importantă.  
Acum câteva momente dumneavoastră ne-aţi solicitat să dăm atenţie deosebită 

tuturor problemelor dar dacă nu avem cu cine să discutăm cum putem să dăm atenţie 
problemelor respective.  

Propun ca în anul 2013 să facem o analiză şi administrarea parcului industrial să 
fie făcută, fie de o firmă străină, fie de o societate din cadrul consiliului judeţean.  

 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Domnule preşedinte, vreau să vă spun că am cerut acest raport pentru că acolo 

este o problemă deoarece cu aproape 80% din societăţile din parcul industrial avem litigii. 
Toate contractele nu sunt duse până la termenul final  şi cred că trebuie să găsim o nouă 
soluţie cu care să începem în noul an.  Am cerut de câteva ori schimbarea contractului 
pentru că din cauza acestui contract avem probleme de 6-7 ani şi nu am luat nici o 
măsură.  Deci, trebuie să schimbăm neapărat contractul, iar dacă şi domnul secretar al 
judeţului Timiş ar fi de acord atunci ar fi şi mai bine şi m-aş bucura foarte mult.  

 
Domnul consilier judeţean  Cocean Liviu 
Domnule preşedinte, aş vrea să propun înfiinţarea unei Comisii speciale care să se 

ocupe de analiza contractelor aflate în derulare, iar în componenţa acestei comisii să fie 
câte un reprezentant din fiecare partid aflat în consiliul judeţean.  Acelaşi lucru aş fi dorit 
să fac şi pentru Bastionul Theresia dar, aştept să ajungem la punctul diverse când vom 
discuta despre acest lucru.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În principiu sunt de acord cu propunerea dumneavoastră şi nu am nimic împotrivă.  

Chiar vă rog să faceţi acum aceste propuneri, iar după stabilirea componenţei, Comisia 
specială odată formată poate să-şi intre în atribuţii.  
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Deci, din partea PNL a fost propus domnul Cocean Liviu, din partea PSD a fost 
propus domnul Szatmari Ştefan, din partea PP-DD a fost propus domnul Juravle Petru, 
din partea PDL a fost propus domnul Alain Rus, iar din partea PC a fost propus domnul 
Daviţoiu Ion.  

Prin urmare, supun la vot componenţa acestei comisii.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat componenţa Comisiei speciale  cu 31 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin 
Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă 
Bianca, Juravle Petru, Lăzăreanu Aurel,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stancu 
Traian, Supuran Sorin Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, 
Zanfir Florian.  

Comisia specială are ca obiectiv  analizarea contractelor aflate în derulare atât în 
PITT cât şi în Bastionul Theresia.  

 
 
Punctul nr. 17 - Diverse. 
 

 Domnul Preşedinte Titu Bojin  
Înainte de a vă înscrie la cuvânt aş vrea să fac precizarea că în şedinţa reunită a 

comisiilor de specialitate am discutat solicitarea făcută de SC Biju SRL, care a fost 
respinsă de toate comisiile. Comisiile de specialitate au respins în unanimitate solicitarea 
societăţii pentru reeşalonare pentru 5 ani, având în vedere că există o sentinţă 
judecătorească ce trebuie respectată.  

Dacă  sunt înscrieri la cuvânt? 
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Domnule preşedinte am rugămintea ca atât dumneavoastră cât şi Comisia specială 

astăzi constituită,  să dispuneţi ca acele spaţii din Bastion care nu se dau spre închiriere 
să fie distribuite instituţiilor noastre de cultură. Am vorbit cu domnii directori ai instituţiilor 
de cultură, cu colegii din Comisia de cultură, învăţământ, tineret şi sport şi consider că 
este justificată această solicitare.  

 
Domnul Preşedinte Titu Bojin 
Vă promit că vom analiza solicitarea dumneavoastră şi până la plenul din luna 

ianuarie încercăm să vă dăm un răspuns concret în acest sens.  
 
Domnul consilier judeţean Cocean Liviu  
Domnule preşedinte, fiecare spaţiu are o destinaţie bine stabilită.  
 
Domnul Preşedinte Titu Bojin 
Da, solicitarea domnului consilier va fi aprobată în funcţie de destinaţia spaţiilor 

respective. Sper că domnia sa nu a solicitat schimbarea destinaţiei.  
Să ştiţi că, în principal,  pentru că destinaţia spaţiului stabilită prin proiect nu dă 

posibilitatea aducerii unor câştiguri este motivul pentru care nu avem solicitări pentru 
închirierea spaţiilor respective.   

Aşa cum am spus, în principiu sunt de acord cu propunerea domnului consilier 
judeţean Adrian Negoiţă .  

Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu, având în vedere că mâine  îşi sărbătoresc 
ziua numelui le doresc La mulţi ani, sănătate şi dorinţe împlinite tuturor celor care poartă 
numele Sfântului Andrei.  
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De asemenea, cu riscul de a mă repeta, revin cu rugămintea ca toţi cei prezenţi, în 
limita posibilităţilor să participaţi la parada militară.  Rugămintea de a participa nu trebuie 
înţeleasă ca fiind o obligaţie ci doar dacă doriţi să participaţi  în funcţie de programul 
dumneavoastră.  

Totodată, vă doresc tuturor celor prezenţi şi tuturor românilor  La mulţi ani cu 
ocazia zilei de 1 Decembrie. Vă mulţumesc pentru prezenţă şi vă anunţ că domnul 
consilier judeţean Liviu Cocean îşi serbează astăzi ziua de naştere, motiv pentru care în 
numele tuturor îi transmit cele mai calde urări de sănătate şi La mulţi ani! 

Celor care candidează la alegerile din 9 decembrie le doresc mult succes şi să dea 
Dumnezeu să avem multă linişte până la alegeri şi după alegeri.  

Vă mulţumesc! 
 
 
Dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise lucrările şedinţei ordinare a 

Consiliului judeţean Timiş.   
 
 

 

 

 

 

 

 

PREŞEDINTE,     SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 
                   Titu  BOJIN                                      Petrişor NĂDĂŞTEAN 
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